
W imieniu mieszkar{c6w osiedlaZazamcze proszq o pilnq naprawq

studzien ki, prawdopodobn ie tele komu nikacyjnej, na u licy Promien nej przy

pawilonie od strony przystanku autobusowego. Po mojej wcze6niejszej

interwencji miejsce zostato zabezpieczone, ale nie jest naprawione.

Wlocfawek, 24 wrze6nia 2OI9r.
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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoctawek
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Elzbieta Rutkowska


